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När detta skrives är det redan 1999 och regeringen har ånyo givit klartecken for Fysikcentrum.
Under år 1998 har lorbundet bedrivit ett mycket aktivt arbete for att modifiera - miljöanpassa -
detta projekt. Mycket ffi mojligheter tycks nu återstå att ändra detta beslut. Regeringsrätten har
genom en ansökan om rättsprövning ånyo ått ärendet på sitt bord, men Skanska har utan att
awakta den rättsliga prövningen börjat awerka ett gammalt trädbestånd på Roslagstullsberget.

Vårt arbete for att s§dda Ekoparken har stått på två ben: det ena har varit att utnyttja
lagstiftningen lor att med dess hjalp via överklaganden och domstolsprorrningar s§dda parken,
det andra har varit opinionsbildning.

Det var en aktiv opinion som drev fram lagen om nationalstadsparken. Lagen har sedan
prövats och befunnits ge ett mycket bräckligt s§dd. För vissa typer av ingrepp - direkta
intrång på park- och naturmark - ger lagen ett visst s§dd. För intrångi parklandskap ach
naturmiljö - som är ett vidare begrepp - har lagen hitintills däremot inte givit något skydd.
Skada på det historiska landskapets natur- och kulturvctrden har hitintills heller inte bedömts
foreligga i något fall. Inte heller denna del av lagen har hitintills givit parken något s§dd.

Opinionen stoppade Japanskrapan. Opinionen plus utgången av valet innebar att Norra
Länkens Frescatigren och Belleluelänken lyftes ut ur parken. Men opinionen har hitintills inte
rackt till for att stoppa Fysikcentrum,bara att fordröja beslutet.

Slutsatsen är otvetydig - bara en stark opinion kan skydda parken.

Kanslifunktionen har fungerat relativt bra under året tack vare det särskilda bidraget från
Kulturhuwdstadsåret. Fr.o.m årsskiftet har kansliet inte längre någon anställd. En ny lösning,
som är mer permanent måste sökas. En möjlighet som kan övervägas är att tillforsäkra
forbundet plats i Haga Forum. Under tiden är styrelsens ledamöter växla om att besöka
kansliet, att läsa post, avlyssna telefonsvararen m.m.
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Styrelsens förslag
1999-01-25

Förbundets framtida finansiering

Medlemsavgiften pa 500 kr har giillt sedan förbundet bildades 1992. Föreningar med ffi medlemmar kan erhäla
en nedsatt avgift. Medlemsavgifterna ger ftirbundet ca 20.000 1« i intiikter. Därtill kommer ca. 4.000 tr fran
enskilda stödrnedlemmar.

Dessa intiikter råcker inte till en tiltfredsstiillande medlemsservice, ens om allt arbete utftirs pa ideell basis. Utan
att fiiregripa finansieringen av en kanslitjiinst vill styrelsen djirftir akfiratisera frågan om medlemmvgiftens
storlek.

Styrelsen kan tiinka sig tre alternativ:
l) Den nuvarande medlemsavgiften höjs, exempelvis till 750 kr, forfarande med möjligheter ftir de små

föreningarna att fr nedsatt avgift.
2) Medlemsavgiftens storlek görs beroende av antalet medlemmar i medlemsföreningen. Avgiften ökar med

antalet medlemmar, inte nödvändigtvis i direlCproportion till antalet.
3) Den nuvarande medlemsavgiften bibehalls men kompletteras med en vädjan om frivilli ga giNor nll

förbundet.

Ev. kan ytterligare alternativ tjinkas. För

att utreda denna fråga ftirslar stlrelsen att en a$etsgrupp bildas, bestående av representanter för
medlemsföreringxna, och att danna arbetsgrupp iir fristående från ssrelsen.
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